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Folketingets Kulturudvalg har den 19. januar 2021, efter ønske fra Kim Valentin (V), 

stillet mig følgende spørgsmål, nr. 167 (Alm. del), som jeg hermed besvarer. 

 

Spørgsmål: 

Vil ministeren oplyse, hvem der forventes at blive ramt af de nye bekendtgørelser om 

arrangementsordningen, hvor arrangementer, som ikke er underlagt et fuldt forbud 

mod forsamling, er omfattet af et loft på ca. 6,0 mio. kr. per virksomhed/aktør, og vil mi-

nisteren oplyse, om hun agter at inddrage Kulturministeriets sektorpartnerskaber og 

indhente partnerskabernes udtalelse om arrangementsordningens nye bekendtgørelser? 

 

Svar: 

De nye bekendtgørelser om arrangementsordningen på Kulturministeriets område blev 

udstedt den 16. januar 2021. Der er siden udstedelsen tilgået besked fra EU-Kommissi-

onen om, at støtteloftet på Temporary Framework 3.1 hæves fra ca. 6 mio. kr. til ca. 

13,5 mio. kr. indtil udgangen af 2021. Forhøjelsen af støtteloftet vil blive implementeret 

med en ændringsbekendtgørelse for ordningen, når et hjemmelsgivende aktstykke her-

for er tiltrådt, og der foreligger fornyet godkendelse fra EU-Kommissionen af ordningen 

med brug af det forhøjede loft.  

 

Det er Kulturministeriets umiddelbare vurdering, at der ikke vil være institutioner om-

fattet af Kulturministeriets ordninger, der vil blive ramt af det nye støtteloft. 

 

De nye bekendtgørelser for arrangementsordningen har efter sædvanlig praksis ikke 

været sendt til udtalelse blandt Kulturministeriets sektorpartnerskaber. Ordningen på 

Kulturministeriets område er hovedsagelig en spejling af ordningen på Erhvervsmini-

steriets område. Både Kulturministeriet og Erhvervsministeriet er i løbende dialog med 

sektorpartnerskaberne om muligheder og udfordringer ved de eksisterende hjælpeord-

ninger, og begge ministerier følger udviklingen i brug af ordningerne tæt. 
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